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Zbigniew tawicki Kwidzyn dn. 26-05-2021 r. 

Dariusz Wierzba 

Wójt Gminy Kwidzyn 

Interpelacja 

1. 	Czy jest możliwe przeprowadzenie rozmów, konsultacji na szczeblu Gmin, Powiatu i Miasta 

dotyczących budowy w niedalekiej przyszłości spalarni odpadów komunalnych, a także jej 
wstępnej lokalizacji. Wiadomym jest, iż  każde wysypisko kiedyś  się  zapełni, więc warto 

postawić  na  niece)  nowatorskie rozwiązanie, które rozwiąże nam problem z 

zagospodarowaniem odpadów komunalnych i wciąż  rosnących kosztów związanych z ich 

składowaniem. 

Z poważaniem 
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